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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:241 Tidsplan för Norrbotniabanan

Regeringen har verbalt haft höga ambitioner i fråga om Norrbotniabanan. Men 
det går att konstatera att det hittills inte byggts en meter järnväg. 

Nu har Trafikverket i sitt inriktningsunderlag meddelat att myndigheten vill att 
sträckan mellan Umeå och Skellefteå ska försenas och sträckan till Luleå ska 
skjutas på oviss framtid.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När bedömer ministern att järnvägen mellan Umeå och Luleå kommer att vara 
färdigställd?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-16
Besvaras senast
2021-01-15


